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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-2 
Rijeka,  28. siječnja. 2021. 
 

ZAPISNIK 
S 18. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
18. sjednica VMO Belveder održana je 28. siječnja 2021. (četvrtak) početkom u 16,00 sati 
u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 17. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO Belveder za 2020. godinu 
2. Zahtjevi građana 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

Ad.1  
Predsjednica je upoznala vijećnike s prijedlogom Izvještaja o radu za 2020. godinu 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj za 2020. godinu 
 
  
Ad.2  
A/ Predsjednica upoznala vijećnike s predmetima odnosno zahtjevima građana i to: 
-zahtjev Vedrana Vrsalovića za postavljanje kamere na semaforu preko puta Ultra marketa, a koja 
bi snimala potez prema Kozali te sve aute koji se nepropisno zaustavljaju ispred kladionice, kafića, 
pa sve do Pizza expressa netom nakon semafora koji regulira aute koji dolaze iz smjera Kozale 
Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava zahtjev te predlaže da se isti proslijedi nadležnima 
na rješavanje 
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B/Zahtjev gdin. Ivka Šeparović, iz Omladinske br.10 a vezano za  postave stupića na navedenoj 
adresi zbog parkirnih automobila stanari ne mogu doći do baje  

Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava zahtjev te predlaže da se isti proslijedi nadležnima 
na rješavanje 

 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


